



News 33 wounded in confrontations in Ni'lin against the Barrier; the Occupation closes the village for the third day Renewal of

Executor of the suicide attack in Park Hotel



- Abd al-Baset Mahmud Odeh
- A Holy Warrior of [the Izz al-Din] al-Qassam [Brigades]
- 03-28-2002

Search in the Martyrs' Oasis
 Martyr's name

The Martyr's Biography

The Martyr's Statement

The Martyr's Pictures

The Martyr's Videos

Memory of the Martyrs

- Man of prayer and Jihad
- Mosbah Fayeze al-Atar
- A Warrior of al-Qassam

07-07-2006

Mailing list

In the name of Allah, the Most Gracious, the Most Merciful

Izz al-Din al-Qassam Brigades
 Military Wing of Hamas Movement
 Information Office

"It is not ye who slew them, it was Allah: when thou threwest (a handful of dust), it was not thy act, but Allah's..." [al-Anfal, 17]

The Zionists will certainly not enjoy a feeling of security before our people will be able to taste it thoroughly as an actual reality

O our struggling Palestinian people, O our noble Arab and Islamic nation:

With the success and protection granted by Allah, the hero suicide bomber managed to cross all of the strict Zionist security measures:

The hero martyr Abd al-Baset Mohammed Qasem Odeh

25 years old, from the defiant city of Tulkarm

At 7:25 p.m. on Wednesday evening, 13th of Muharram 1423 Hijri, 3-27-2002, he entered the target, Park Hotel in the city of Um Khaled, also known as the city of Netanya, which was built upon our land which was occupied in '48. He then blew up his pure body among a crowd of Jewish settlers that usurp our cities and villages.

As the Martyr Izz al-Din al-Qassam Brigades praise Allah the Mighty and Exalted, who blessed us with success, we confirm the following:

First: This operation is but a single link in a great chain of operations, prepared by the al-Qassam Brigades as a simple and humble gift to the terrorist Sharon and his Nazi government. We are calling upon him and his government to receive more.

Second: What the Zionist entity and its ally, the USA, call "**innocent civilians**" means in the dictionary of the al-Qassam Brigades and our Palestinian people 'settlers that usurp our land and people', and therefore they can expect nothing but death and banishment from us. If they wish to seek salvation for themselves, they should leave our land before remorse will be useless.

Third: This operation of ours, which occurred in parallel with the assembly of the Arab summit in Beirut, serves as a clear message to the Arab leaders: Our struggling people know the way to reclaim their land and rights in full, placing their confidence in Allah alone and refusing to accept any option other than the option of Jihad and resistance – the one and only option for reclaiming the deprived rights.

Four: The al-Qassam Brigades confirm the continuation of the Jihad and resistance in every way and method the holy warriors have, and at the time and place they will see fit, unheeding the dissonant voices calling to stop our blessed Intifada.

Five: The crimes that the Occupation commits against our struggling people, who protect their usurped rights, will certainly not go unpunished and we will have the Zionists taste death in every street, bus, hotel, restaurant and club. They will never find a place where they can be safe from us, unless they will leave our land, cities and villages.

Six: This operation confirms the brittleness and insignificance of the Zionist security strategy before the power of faith of our Holy Warriors and the protection they receive from Allah. To the Zionists we say that the security promised to you by your former and current leaders will never be realized before our people will be able to taste it thoroughly as an actual reality.

It is Jihad - either Victory or Martyrdom

The Martyr Izz al-Din al-Qassam Brigades

13th of Muharram 1423 Hijri, corresponding to 3-27-2002 CE

:: News and Reports :: Martyrs' Oasis :: Prisoners of al-Qassam :: The Enemy's Press :: Videos :: Audio :: Statistics and Numbers
 :: Battles and Operations :: Industries of al-Qassam :: Books and Publications :: Dialogues :: Articles ::
 :: Military data :: Military reports :: Photo Album :: The Forum of al-Qassam

[الرئيسية](#) | [من نحن](#) | [اتصل بنا](#) | [المتقن](#)

[اخبار وتقاير](#) | [قناة الجهاد](#) | [واحة الشهداء](#) | [مفاتيح خاصة](#) | [شيديو](#) | [احتماليات وارهام](#) | [حوارات](#) | [مشاركات وعمليات](#) | [كتيب واصدارات](#) | [اليوم العمور](#)

الأخبار / 33 جريحا حصيلة مواجهات تعين ضد الحدود والاحتلال على القرية اليوم الثالث

متفاد العملية الاستشهادية في فندق باراك



عبد الياسط محمود عودة
مجاهد قسامي
28-03-2002



سيرة للشهيد

بيان للشهيد

صور للشهيد

فيديو للشهيد

بسم الله الرحمن الرحيم

Ezzedeem Al-Qassam Brigades
Military Wing of Hamas Movement
Information Office



كتائب الشهيد عز الدين القسام
الجناح العسكري لحركة حماس
المكتب الاعلامي

" فلم تقتلوهم ولكن الله قتلهم وما رميت إذ رميت ولكن الله رمى "

لن يعم الصهاينة بالأمن قبل أن ينلوقه شعبنا واقعاً ملموساً

يا جماهير شعبنا الفلسطيني المجاهد ... يا أمنا العربية والإسلامية العريقة :

بوفيق الله ورعايته وأمنه تمكن الاستشهادي البطلمن اجياز كل الاحباطيات الأمنية الصهيونية:

الشهيد البطل عبد الياسط محمد قاسم عودة
(25 عاماً) من مدينة طولكرم الصمود

ية في أشدها ليصل الساعة 7:25 من مساء الأربعاء 13 محرم 1423 هـ الموافق 27-3-2002م إلى داخل فندق باراك المستهدف في مدينة أم خالد المسماه بمدينة " تانيا " المقامة على صدر أرضنا المحتلة عام 48م مفجراً جسده الطاهر وسط حشد من المستوطنين اليهود المغتصبين لمدننا وقرانا .

إن كتائب الشهيد عز الدين القسام إذ محمد الله عز وجل الذي مَن علينا بالوفيق لتؤكد على ما هو آت :-

أولاً :- أن هذه العملية ما هي إلا حلقة من سلسلة كبيرة من العمليات التي أعدها كتائب القسام هدية بسيطة ومتواضعة للإرهابي شارون وحكومته النازية داعينه وحكومته لاستقبال المزيد .

ثانياً :- إن ما يطلق عليه الكيان الصهيوني وحليفته أمريكا من مسمى " مذبحة أبرياء " هم في قاموس كتائب القسام وشعبنا الفلسطيني ، مستوطنين مغتصبين لأرضنا وشعبنا وليس لهم عندنا إلا القتل والتشريد ، وإن أرادوا لأنفسهم نجاة فليحلوا عن أرضنا قبل أن لا ينفع الندم .

ثالثاً :- أن عمليتنا هذه التي تأتي في وقت انعقاد القمة العربية في بيروت هي بمثابة رسالة واضحة المعالم تقول لحكام العرب أن شعبنا المجاهد عرف طريقه وكيف يسترجع أرضه وحقوقه كاملة، متوكلاً على الله وحده ، لا يقبل غير خيار الجهاد والمقاومة خياراً واحداً ووحيداً لاسترجاع الحقوق المسلوبة .

رابعاً :- تؤكد كتائب القسام استمرار الجهاد والمقاومة بكافة الوسائل والإمكانات التي يملكها المجاهدون في المكان والزمان المناسب ، غير ملتفتين إلى الأصوات النشاز الداعية لوقف انتفاضتنا المباركة .

خامساً :- أن جرائم الاحتلال التي يرتكبها ضد شعبنا المجاهد الذي يدافع عن حقوقه المغتصبة ، لن تمر دون عقاب وسننطق الصهاينة طعم الموت في كل شارع وحافلة وفندق ومطعم ومرقص ولن يجدوا لهم منا مكاناً آمناً قبل الرحيل عن أرضنا ومدننا وقرانا .

سادساً :- هذه العملية تؤكد على هشاشة وتفقر نظرية الأمن الصهيوني أمام قوة إيمان مجاهدينا وحفظ الله ورعايته لهم ، وتقول للصهاينة أن الأمن الذي وعدكم به كل رؤسائكم السابقين والحاليين لن يتحقق قبل أن ينذوقه الشعب الفلسطيني واقعاً ملموساً .

وإنه لجهاد نصر أو استشهاد

كتائب الشهيد عز الدين القسام

13 محرم 1423 هـ الموافق 27-3-2002م

ابحث في واحة الشهداء

اسم الشهيد

بحث

ذكره الشهداء

رجل الدعوة والجهاد

صباح فايز العطار

مجاهد قسامي

07-07-2006

القائمة البريدية

إشتراك